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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 26. november 2012 stillet mig føl-
gende spørgsmål 28 alm. del, stillet efter ønske fra Per Clausen (EL), som jeg her-
med skal besvare. 

Spørgsmål 28:

”Er der forskel på de bæredygtighedskriterier, som anvendes af danske energisel-
skaber ved import af biomasse, og i givet fald hvilke?”

Svar:

Jeg har ikke kendskab til, hvordan alle danske energiselskaber arbejder med bære-
dygtighed i forhold til anvendelsen af biomasse. 

Regeringen har i forlængelse af energiaftalen igangsat en analyse af, hvorvidt der er 
de rette rammevilkår for en effektiv og miljømæssig bæredygtig anvendelse af bio-
masse i den danske energiforsyning. I den forbindelse vil den miljømæssige bære-
dygtighed af en række repræsentative anvendelser af biomasse til energi blive vurde-
ret, herunder importeret biomasse. 

Regeringen arbejder herudover for, at Kommissionen snarligt fremsætter et forslag til 
bæredygtighedskriterier for fast biomasse til energi på EU-niveau.

Med venlig hilsen
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